
  

 
 

 

 

Møteprotokoll nr. 3/2018 

 
Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Kommunestyresalen, Statens Hus 
Dato: 22.03.2018 
Tid: 10:00 – 12:45 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hans Eide Varaordfører SP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Lene Kotte Medlem AP 
Fredrik Sandness Medlem AP 
Hans Jørgen Lysø Medlem AP 
Hugo Solheim Medlem AP 
Jan Otto Olden Medlem AP 
Laila Iren Veie Medlem SP 
Ole Graneng Medlem SP 
Jan Inge Standahl Medlem SP 
Einar Aaland Medlem H 
Tore Melhuus Medlem H 
Anne M. Bjørnerud Medlem H 
Walter Braa Medlem FRP 
Per Odd Solberg Medlem BB 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Kristin Skilleås MEDL AP 
Sissel Eide Fremstad MEDL AP 
Ogne Undertun ORD AP 
Jan Vollan MEDL H 
Tore Nilsen MEDL H 
Mette Mari Leseth-Holm MEDL SV 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Asmund Olav Slette Sissel Eide Fremstad AP 
Unni Lysø Kristin Skilleås AP 
Viggo Rødsjø Ogne Undertun AP 
Ketil Sundseth Tore Nilsen H 
Aud Leikvang Jan Vollan H 
Ragnar Grønås Mette Mari Leseth-Holm SV 

 



  

 
Fra ungdomsrådet møtte: 
Navn  
Marit Antonsen 
Christer Sivertsen 
Paul Stene 

 

 
 

Fra fagorganisasjonene møtte: 
Navn Organisasjon 
Ingen  

 
 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Emil Raaen Rådmann 
Kjetil By Rise Oppvekstsjef 
Geir Aune Økonomisjef 
Petra Roodbol Enhetsleder Arealbruk 
Anne M. Standahl Møtesekretær 

 
 
 
 
Merknader: 

 Varaordfører ledet møtet i ordførers fravær. 
 Ingen merknader til innkalling og sakliste. 
 Mette Mari Leseth-Holm takket for seg som politiker. 

 
  



  

 
Saksnr Innhold Lukket 

  
Interpellasjoner: 

 

FO 18/4 Interpellasjon stedsnavn  
FO 18/5 Interpellasjon om ansettelse av ledere i kommunen 

 
 

 Saker til behandling:  
PS 18/11 Planprogram for kommuneplanens arealdel - 

Sluttbehandling 
 

PS 18/12 Saldering prosjekteringskostnader Ny 
Ungdomsskole 

 

PS 18/13 Framsending årsmelding 2017 - kontrollutvalget  
PS 18/14 Framsending av årlig melding fra revisjonen 2017  
PS 18/15 Valg av representanter til styret for Sava AS  
PS 18/16 Fritak fra politiske verv - Mette Mari Leseth-Holm  

 
 
Interpellasjoner: 

 Interpellasjon om stedsnavn ble besvart av ordfører. Svaret legges ved protokollen. 
 Interpellasjon om ansettelse av ledere i kommunen ble besvart muntlig av rådmannen. 

 
Orientering/utredning: 
Oppfølging av vedtak fra kommunestyret 15.02.18 i sak 18/10: 
Ble besvart av økonomisjefen og svaret legges ved protokollen. 
 
Innspill: 
Ragnar Grønås hadde innspill om midler til dyrevelferden (katter i hjertet). 
 
Spørsmål: 

 Spørsmål fra Laila Veie om orientering om Marin verneplan ble besvart av Petra 
Roodbol. 

 Spørsmål fra Per Odd Solberg om statusrapport for «Haugenkrysset» ble besvart av 
ordfører, oppvekstsjefen og rådmannen. 

 Spørsmål fra Per Odd Solberg ang. besparelse på skoleskyss fra Haugen ble besvart av 
oppvekstsjefen. 

 Spørsmål fra Anne M. Bjørnerud ang. trafikksikkerheten på vegen opp til Haugen ble 
besvart av oppvekstsjefen. 

 
 
 
Hans Eide   Anne Torill Rødsjø   Einar Aaland 
Ordfører   (sign.)     (sign.) 
(sign.)  



  

Interpellasjoner: 

FO 18/4 Interpellasjon stedsnavn 

FO 18/5 Interpellasjon om ansettelse av ledere i kommunen 
 
 
 

Saker til behandling: 

PS 18/11 Planprogram for kommuneplanens arealdel - Sluttbehandling 

Rådmannens innstilling: 
Bjugn kommune fastsetter med hjemmel i plan og bygningslovens § 11-13 planprogram for 
kommuneplanens arealdel 2019-2031. 

Saksprotokoll i Planutvalg - 07.03.2018  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn kommune fastsetter med hjemmel i plan og bygningslovens § 11-13 planprogram for 
kommuneplanens arealdel 2019-2031. 
 
 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.03.2018  
Behandling: 
 
Forslag fra AP ved Anne Torill Rødsjø: 
Nytt avsnitt pkt. 3.2, Næringsområder (s.19): 
Det er behov for en gjennomgang av eksisterende og behov for nye næringsområder i hele 
Bjugn kommune. Det bør avsettes flere lokaliteter for deponi av rene jord og steinmasser, samt 
større arealer til deponi av masser i forbindelse med avfallshåndtering. 
Det er også behov for større landarealer for havbruksrelatert virksomhet, samt logistikkbasert 
næring. I havsonen vurderes det om man kan konsentrere seg om å definere områder det ikke 
kan foregå havbruksvirksomhet. 
 
Planutvalgets forslag enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra Anne Torill Rødsjø ble enstemmig vedtatt ved at det legges ved saken til videre 
behandling. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn kommune fastsetter med hjemmel i plan og bygningslovens § 11-13 planprogram for 
kommuneplanens arealdel 2019-2031. 
 
Tilleggspunkt fra AP tas med i den videre saksbehandlingen. 
 



  

 

PS 18/12 Saldering prosjekteringskostnader Ny Ungdomsskole 

Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret bevilger 5 millioner kroner til planlegging, undersøkelser og prosjektering av 
en ny ungdomsskole i Botngård.  

Saksprotokoll i Formannskapet - 08.03.2018  
Behandling: 
Tilleggsforslag fra rådmannen: 
Tiltaket finansieres med låneopptak. 
Rådmannen får fullmakt til å regulere budsjettet tilsvarende. 
 
Rådmannens forslag med tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
1. Kommunestyret bevilger 5 millioner kroner til planlegging, undersøkelser og prosjektering 

av en ny ungdomsskole i Botngård.  
2. Tiltaket finansieres med låneopptak. 
3. Rådmannen får fullmakt til å regulere budsjettet tilsvarende. 
 
 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.03.2018  
Behandling: 
Formannskapets forslag enstemmig vedtak. 
 
Endelig vedtak: 
1. Kommunestyret bevilger 5 millioner kroner til planlegging, undersøkelser og prosjektering 

av en ny ungdomsskole i Botngård.  
2. Tiltaket finansieres med låneopptak. 
3. Rådmannen får fullmakt til å regulere budsjettet tilsvarende. 
 
 
 

PS 18/13 Framsending årsmelding 2017 - kontrollutvalget 

Kontrollutvalgets innstilling: 
Kommunestyret tar årsmeldingen for 2017 fra kontrollutvalget til orientering. 
 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.03.2018  
Behandling: 
Forslag fra kontrollutvalget enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Kommunestyret tar årsmeldingen for 2017 fra kontrollutvalget til orientering. 
 



  

PS 18/14 Framsending av årlig melding fra revisjonen 2017 

Kontrollutvalgets innstilling: 
Revisjons årlige melding og egenvurdering av uavhengighet for revisjonsåret 2017 tas til 
etterretning. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.03.2018  
Behandling: 
Forslag fra kontrollutvalget enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Revisjons årlige melding og egenvurdering av uavhengighet for revisjonsåret 2017 tas til 
etterretning. 
 
 
 

PS 18/15 Valg av representanter til styret for Sava AS 

Rådmannens innstilling: 
Saken legges fram uten innstilling. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.03.2018  
Behandling: 
 
Forslag fra Hans Eide: 
Som nytt styremedlem i Sava velges Gerd Hegvik for perioden 2018-2020. 
 
Forslag fra Einar Aaland: 
Som nytt styremedlem i Sava velges Ketil Sundseth for perioden 2018-2020. 
 
Ved alternativ votering til nytt styremedlem, falt forslaget fra Einar Aaland med 15 mot 6 
stemmer. 
 
Forslag fra Einar Aaland: 
Som nytt varamedlem i Sava velges Ketil Sundseth for perioden 2018-2020. 
 
Forslag til varamedlem ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Gerd Hegvik velges som styremedlem i Sava for perioden 2018-2020. 
Ketil Sundseth velges som varamedlem i Sava for perioden 2018-2020. 
 
  



  

PS 18/16 Fritak fra politiske verv - Mette Mari Leseth-Holm 

Rådmannens innstilling: 
Mette Mari Leseth-Holm fritas fra sine kommunale verv for resten av valgperioden. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 22.03.2018  
Behandling: 
 
Tilleggsforslag fra ordfører: 
Kommunestyret i Bjugn tar avstand fra alle former for trusler mot folkevalgte pga politisk 
deltakelse. 
 
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag fra ordfører enstemmig vedtatt. 
 
Forslag til nyvalg fra SV ved Ragnar Grønås: 
Hovedutvalg helse og oppvekst: Ragnar Grønås  
Samarbeidsutvalg Lyngrabben barnehage: Arvid Dagsland 
Samarbeidsutvalget Botngård skole, 1. varamedlem: Ruben Lien 
Representantskapet for PPT Bjugn/Ørland IKS, personlig varamedlem for varaordfører: Ruben 
Lien  
 
Forslag til nyvalg enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyret ber administrasjonen sjekke i forhold til kommunelovens §16.3 om det kan 
gjøres unntak for underrepresentert kjønn i forhold til hovedutvalg helse og oppvekst, som nå får 
mindre enn 40 % kvinneandel. 
 
Forslag fra ordfører: 
Valg av formannskapsmedlem og vararekke til formannskapet sendes kommunal valgnemnd, 
som forbereder saken for kommunestyret. 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 Mette Mari Leseth-Holm fritas fra sine kommunale verv for resten av valgperioden. 
 Kommunestyret i Bjugn tar avstand fra alle former for trusler mot folkevalgte pga politisk 

deltakelse. 
 
Suppleringsvalg for Mette Mari Leseth-Holm: 
 
Hovedutvalg helse og oppvekst: 
Medlem: Ragnar Grønås 
 
Samarbeidsutvalg Lyngrabben barnehage: 
Medlem: Arvid Dagsland 
 
Samarbeidsutvalg Botngård skole: 
1. varamedlem: Ruben Lien 
 
Representantskapet for PPT Bjugn/Ørland IKS: 
Personlig varamedlem for varaordfører: Ruben Lien 



  

Valg av formannskapsmedlem og vararekke til formannskapet sendes kommunal valgnemnd, 
som forbereder saken for kommunestyret. 
 
 
 
 
 
Svar på interpellasjon stedsnavn: 
Begrunnelsene i interpellasjonen er gode. Vi må bare huske på at det finnes begrunnelser for 
ikke å skifte navn på vårt administrasjonssenter. 
 
Dette er eventuelt en sak som må utredes grundig. Og, vi har tid til det. 
 
Mitt forslag er derfor: 
 
Kommunestyret ber rådmannen utrede spørsmålet i interpellasjonen grundig og komme 
tilbake med en sak til kommunestyret. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Svar fra økonomisjefen vedr. vedtak fra kommunestyret 15.02.18 i sak 18/10: 
Vedtak:  
Kommunestyret ber rådmannen utrede hvilke investeringsbehov Bjugn kommune har, og hvilke 
finansieringsmuligheter vi har.  

 Investeringsbehov et finner vi i økonomiplanen 2018-2021, budsjett 2018 og andre vedtatte 
prosjekt 

 Finansieringsmuligheter: 
 Realisering av eiendeler 
 Låneopptak 
 Tilskudd (til sykehjemsplasser/omsorgsboliger og idrettsanlegg – ENØK tiltak) 
 Investeringsfond 
 Driftsfond 
 Leie driftsmidler, men får da belastningen som (hus)leie istedenfor renter og avdrag 

 
1. Hva kan «markedet» være villig til å betale for kraftaksjer og hvilke avtaler er det mulig å 

fremforhandle, som sikrer arbeidsplasser.  
Hva markedet er villig til å betale kan først avgjøres etter at man har vært ute i markedet og 
forhandlet fram et forslag til en avtale. 
 
Et alternativ er å se på hva som er betalt ved de siste transaksjonene 
 
Hvilke avtaler som er mulig å framforhandle er også avhengig av en forhandling med aktuelle 
kjøpere.  Kan også på dette punktet se hva som er oppnådd tidligere 

 
2. Er andre eiere interessert i å være med på en utredning.  

Skal dette punktet forstås som kun en utredning av et eventuelt salg av FosenKraft eller skal 
også foretas en utredning av salg av Trønderenergi og derved også deres eiere. 
 



  

3. Stemmer opplysninger om Selbu Energi og andre selskaper som Trønderenergi har kjøpt.  
Rådmannen forstår dette som opplysninger som framkommet i en artikkel i Fosna-Folket og vi 
har sendt en henvendelse til TrønderEnergi og Selbu kommune 

 
4. Kan salg få konsekvenser for pensjonsrettigheter og andre forhold for ansatte.  

Det vil også her være naturlig å sjekke hva som er skjedd i de siste transaksjonene innenfor 
området.   
Dersom kommunestyret ønsker kan vi også få en juridisk betenkning. 
 

5. Hva er risikoprofil i forhold til å ha hele kommunens kapital i en bransje og i to selskaper.  
Finansteorien er klar på at det er minst risiko ved å spre investeringene på flere aktivaklasser.  
Dette kommer vi tilbake til i en utvidet form sammen med utfyllende svar på de øvrige 
spørsmålene.  
 

6. Kan deler av selskapet holdes unna et salg.  
Med selskapet forstår rådmannen FosenKraft AS.  Som eier/selger bestemmer vi hva som skal 
selges og til hvem.  Dette må avstemmes med hva kjøper er interessert i å kjøpe. 
 

7. Kan ansatte være interessert i å kjøpe seg inn i egen arbeidsplass.  
Med dette forstår rådmannen Fosenkraft AS. Vi vil tro at det er avhengig av pris og øvrige 
betingelser.  Eventuelle skattespørsmål må også avklares. 
 

8. Det hadde vært av stor nytte å få innsikt i fremtidig utvikling i økonomi i kraft bransjen satt opp 
mot kostnadsutvikling i finansmarkedet. Hva er situasjonen nå og sannsynlig utvikling 
Vi har gjort en henvendelse til Sintef/NTNU/NHH da rådmannen forutsetter at det ønskes en 
utreding av et uavhengig fag miljø som kjenner kraftbransjen og trender i kraftbransjen. 
I tillegg er noe berørt i den verdivurderingen av TE som er gjennomført 

 
9. Hva er bransjens råd om mindre kontra større selskap 

Rådmannen ser det som mest naturlig at også dette punktet blir gjennomgått av et eksternt 
fagmiljø, slik at også her er Sintef/NTNU/NHH kontaktet 

 
10. Annet 

Rådmannen mener at konsekvensene ved at selskapet kjøper egne aksjer (dvs Rissa sine) må 
gjennomgås. 
 
Fra k.sak 18/10 nevner vi følgende punkt som må vurderes: 

 Behovet for en ringvirkningsanalyse,  
 Gjennomgang av FosenKraft sine argument,  
 Eierskapsprinsipp  
 Forhandlingsstrategi 
 Forhandlingsutvalg 

 
Videre framdrift 
 
Vi må leie inn bistand – hvor mye kan vi bruke? 
 
 


